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ZDRAVÉ VEJPRNICE: J. PEK 

 

Report ze zastupitelstva obce Vejprnice 5. 6. 2023  
 

Rada (RO), kontrolní (KV) a finanční výbor (FV) (body 4-6) 

 

- Zastupitelé opět nedostali všechny podklady RO. 

- Otevření Pumptracku se podruhé odkládá – smluvní pokuty 

vedení obce neuplatňuje... 

- Odkup veřejného osvětlení a jeho cena je stále v řešení.  
- RO – používá dvojí metr k prodeji obecních pozemků – 

zjednodušený pro své přívržence x pro ostatní viz meme.  

- Rada souhlasí s rozšířením těžby štěrkopísků! 

- Malá domu: Rada odsouhlasila monitoring stavby obecního 

úřadu za 30tis. Kč společnosti DOMOZA s.r.o. Jednatelkou je 

zde J. Konvalinková zároveň zastupitelka za Pravé Vejprnice. 

- Přístavba obecního úřadu bude stát 18 mil. Kč. 

- Přestavba sociálního zázemí a rekonstrukce kuchyně Formanka – 5,9 mil. Kč.  

- Nájemné v obecní bytovce Tylova 711 se zvyšuje na 50 Kč/m2 (Plzeň v závislosti na kvalitě 

82,87 Kč/m2, nebo 92,07 Kč/m2, nebo 134,58 Kč/m2). 

- Doležal při čtení zprávy z FV zjistil na vlastní kůži, jak je tragické ozvučení ve Formance. 

  

Karpíškovci schválili účetní závěrku i závěrečný účet za rok 2023 a pověřili starostu uzavřením 

kontokorentu na 10 mil. Kč, který nás bude stát i bez čerpání min. 20 tis. Kč ročně (body 7-9). 

 

Změna návrhu územního plánu (ÚP) 

 

- Starosta navrhuje rozšíření těžby štěrkopísků – jsme zásadně proti! 

- Některé parcely na Brůdku, jsou místo zeleně určeny pro lehkou výrobu. 

- Dochází ke zvětšení limitů pro zastavení jednotlivých prostranství.  

- Navržená změna je nepřehledná – jednotlivé body mají rozdílnou strukturu, někde jsou vypsány 

pouze parcely bez mapy, k jednotlivým změnám chybí jakékoliv odůvodnění, navíc chybí i 

jakákoliv legenda k použitým zkratkám. Běžný občan nemá šanci se v tom vyznat. 

- I na základě odmítavé reakce od přítomných občanů na zastupitelstvu, jsme se jako klub 

Zdravých Vejprnic rozhodli pro protinávrh - stažení bodu a jeho doplnění. Protinávrh 

neprošel bod 11.  

- Arogance starosty: Občanka Linhartová, chtěla přes starostu doručit svoje připomínky a dotazy 

k ÚP zastupitelům, aby mohla proběhnout diskuse k ÚP, který byl navržen jako bod jednání. 

Tomu nebylo vyhověno. Navíc starosta prohlásil: „Nebudu Vám dělat pošťáka“.  

- Karpíškovci Karpíškův návrh změny návrhu ÚP prosadili (bod 12). 

 

Různé 

 

- Podpořili jsme poskytnutí účelové dotace 100tis. Kč pro volejbalistky (bod 10) 

- Další zastupitelstva jsou plánovány na 5. září a 4. prosince. 

- Ministerstvo financí potvrdilo náš názor, že příspěvek na vodu byl populistický:  

 

„...nerozporujeme pravomoc obce rozhodovat o způsobu nakládání s veřejnými prostředky, 

máme za to, že poskytování darů na kompenzaci nákladů spojených s vodným a stočným 

vykazuje znaky, nehospodárného, neefektivního a zejména neúčelného nakládání s veřejnými 

prostředky.“ 

 

- Nevyhovující autobusy: Dlouhodobě se stává, že autobusy nesplňují smluvní podmínky 

dohodnuté přepravy. Například neberou platební karty. Osobně jsem zažil, že jednu paní 

z autobusu řidič vyhodil. Nefungovala mu čtečka a paní neměla drobné. Karpíšek tvrdí, že o 

ničem takovém neví! 

- Dále starosta zmínil, že bez prodeje staré školky bychom neměli na čističku... No... v minulosti 

tvrdil, že peníze byly použity pro výstavbu nové školky... Tak nevíme. Otázkou je i, jak získala 

peníze na čističku Tlučná, ta totiž svoji školku neprodala...  :-) 

- D. Kopřivová upozornila na chybu v plánovací smlouvě. Jedná se o autoservis u mostu přes 

potok v centru obce (bod 15). 

- Sdělil jsem prosbu pejskařů o vybudování „parku pro psy“ pro volné venčení.  

- Občanka Linhartová ušetřila obci 100tis. Kč důslednou kontrolu dodržování smluvních 

závazků. Ačkoliv je to úkol vedení obce. Obec chtěla opravit osvětlení fotbalového hřiště ze 

svého, přestože je ještě kryto reklamační lhůtou. Obec za objevení pochybení ani 

nepoděkovala...  

 

 

VÍTE, ŽE OBČANÉ PŘIJDOU O DALŠÍ ČÁST LESA „NA FRANCÁKU“ NA ÚKOR TĚŽBY 

ŠTĚRKOPÍSKŮ, A TO BEZ JAKÉKOLIV PŘIDANÉ HODNOTY PRO OBČANY – NAPŘ. ZAJIŠTĚNÍ 

KOUPÁNÍ? 

http://www.pirativejprnice.cz/

